美聖堂主日崇拜 Mason Sunday Service

2/16/2020

敬拜詩歌 胡建國 Worship Hymns Jack Hu

信息 律法與恩典
Message Laws and Grace
雅各書 James

ce Min. Bobby Yang s

楊洋傳道

2:9-13

歡迎與報告張涌Welcome & Anno.Yong Zhang

祝禱 楊洋傳道 Benediction Min. Bobby Yang

金句: 因為那不憐憫人的, 也要受無憐憫的審判; 憐憫原是向審判 誇勝。(雅各書 2:13)

Key Verse: Because judgment without mercy will be shown to anyone who has not been merciful. Mercy triumphs over judgment. (James 2:13)

司琴: 胡亞舟 鼓手: James Chams

敬拜團:李會平,黄曉晴,戴敏,劉燕平

招待: 蔡 忠, 李小萍, 朱李红, 向麗

影音: 林曦, 李華

翻譯: 林淑美

報告事項

十二月奉獻	\$163,670.09
十二月支出	\$54,363.43
十二月結算	\$109,306.66
本年盈虧	\$96,369.18

- 1. 2020 辛城教會主題: 基督是磐石。
- 2. 主日守望禱告: 從三月一日起,每週日早上八點半到九點有美聖教會的守望禱告,讓我們一起來唱詩、讚美、分享、感恩和禱告,讓主的榮光充滿聖殿,復興教會,賜福教會。歡迎所有弟兄姊妹來參加。
- 4. <u>為新型冠狀病毒設立特別基金</u>: 2/12 日已截止收奉獻,謝謝弟兄姊妹的愛 心。目前物資已陸續到貨及送往國內, 請繼續為物資的採購和運送的順利禱 告。
- 5. <u>教會 50 週年慶典邀請信</u>: 已做好, 歡 迎各组長邀請已搬去外地的弟兄姊妹 前来参加。詳情請洽黄揚才或胡建國 弟兄。
- 6. 50 週年感恩福音特刊邀稿:詳細內容 請看上週週報夾頁。截稿日期為2月 底,字數限制在1000字內,請將見 證稿件交與顧正朝或孫珺弟兄 (zzfazzfa@gmail.com)。
- 7. <u>聯合禱告會</u>: 2/26 週三晚上 7:30, 在本堂舉行。歡迎參加。
- 8. 校園福音營開始報名:於3/20-22日在Woodland Lakes Christian Camp舉行。主題:道路、真理、生命;講員:彭召羊牧師。歡迎邀請學生參加。

Announcements

December Offering	\$163,670.09
December Expenses	\$54,363.43
December Balance	\$109,306.66
Year-to-Date Balance	\$96,369.18

- 1. **2020 CCC Theme:** Jesus Christ is Our Rock.
- 2. **Sunday Prayer:** Starting 3/1, let's worship, share, give thanks and pray at 8:30AM-9AM on Sundays. Let the Lord's glory fill the temple, bring down the revival, and bless the church. Welcome B/S to attend.
- 3. E/M Advice: Due to Wuhan coronavirus outbreak, CCC advise the following steps before the peak arrives: 1) Those returning to China recently or just arriving in the USA, please stay at home for at least 1-2 weeks before coming to meetings; 2) If you have serious flu symptoms, please rest at home to avoid misunderstandings; 3) Please greet one another verbally rather than shake hands and please also wash hands often; 4) Please pray for the virus outbreak, especially for the people in the locked-down cities. CCC will continue making adjustments based on the condition.
- 4. Special Fund for the New Coronavirus: 2/12 was the deadline and cease accepting donations. Thank B/S for your love. So far the supplies were successively arrived and delivered to China. Please continue praying for the supply purchase and smooth delivery.
- CCC 50th Anniversary Invitation Letter:
 Already done. Welcome group leaders to invite B/S moving away to come back to join. Please contact Joseph Yang or Jack Hu for details.
- Testimony Invitation for 50th Anniversary Special Memorial Edition: Please see lastweek insert for details. The submission deadline is the end of Feb. The word limit is 1000. Please submit your article to Bros. Zhengchao Gu or Jun Sun (zzfazzfa@gmail.com).
- 7. **Combined Prayer Meeting:** Wed. 2/26, 7:30PM at Compton church. Welcome B/S to participate actively.
- 8. Campus Gospel Camp Registration: The Camp will be held during 3/20-22 at Woodland Lakes Christian Camp. Topic: The way, the truth, and the life. Speaker: Pastor Zhaoyang Peng. Welcome to invite students to attend.